

## ENGLISH & FRENCH VERSIONS

### Privacy Policy – Yachtzoo SARL

*Last updated: December 2025*

Yachtzoo SARL respects Monaco's Law n° 1.565 of 3 December 2024 on the protection of personal data and the EU General Data Protection Regulation (GDPR) (EU) 2016/679. These apply to our processing of personal data as a Monaco-established controller, including data of individuals located in Monaco or targeted by our yacht brokerage services worldwide, such as EU residents offered goods/services. We process data transparently with robust technical and organizational security measures; this policy details collection, use, protection, sharing and your rights.

#### **1. Identity of the Data Controller**

Yachtzoo SARL, with registered office at 9 avenue d'Ostende, 98000 Monaco (hereinafter "Yachtzoo", "we", "us"), acts as the data controller under Monaco's Law n° 1.565 of 3 December 2024 on the protection of personal data and the EU General Data Protection Regulation (GDPR) (EU) 2016/679.

#### **2. Data We Collect and Purposes**

We collect personal data such as names, contact details, professional roles, and IP addresses for yacht sales, management, chartering, event coordination, client relations, and AML/FT compliance. Legal bases include contract performance, legitimate interests (e.g., networking) and legal obligations. Data is retained for 5 years per legal requirements or as needed for services.

#### **3. Recipients and Transfers**

Data may be shared with Monaco authorities (e.g., AMSF for AML), banks, IT providers, accountants, legal advisors, and transaction partners. Transfers outside Monaco/EEA use standard safeguards like adequacy decisions or clauses.

#### **4. Your Rights**

You have rights to access, rectify, erase, restrict processing, data portability, and object (Articles 15-22 GDPR/Loi 1.565). Requests must be responded to within one month. Contact [privacy@yachtzoo.com](mailto:privacy@yachtzoo.com) or our Compliance Officer at the address above.

#### **5. Cookies and Trackers**

We use Google Analytics for site usage stats (anonymized) and social sharing cookies (Facebook, etc.). Consent is required via banner; refuse anytime via settings or opt-out links.

#### **6. Security and Breaches**

We implement technical (encryption, backups) and organizational measures. Breaches are notified to the Autorité Monégasque de Protection des Données (AMPD) and you within 72 hours if high-risk.

#### **7. Complaints and Updates**

Contact us for updates or complaints. Lodge with AMPD if unsatisfied. We may update this policy; check regularly.

## Politique de Confidentialité – Yachtzoo SARL

*Dernière mise à jour : Décembre 2025*

Yachtzoo SARL respecte la Loi n° 1.565 du 3 décembre 2024 de Monaco relative à la protection des données personnelles et le Règlement Général sur la Protection des Données (RGPD) (UE) 2016/679. Ces textes s'appliquent à nos traitements en tant que responsable établi à Monaco, y compris les données de personnes situées en territoire monégasque ou ciblées par nos services de courtage de yachts dans le monde, tels que les résidents de l'UE auxquels nous proposons des biens ou services. Nous traitons les données de manière transparente avec des mesures de sécurité techniques et organisationnelles robustes ; cette politique détaille la collecte, l'utilisation, la protection, le partage et vos droits.

### **1. Identité du Responsable de Traitement**

Yachtzoo SARL, dont le siège social est situé au 9 avenue d'Ostende, 98000 Monaco (ci-après « Yachtzoo », « nous », « notre »), agit en tant que responsable de traitement conformément à la Loi n° 1.565 du 3 décembre 2024 relative à la protection des données personnelles et au Règlement Général sur la Protection des Données (RGPD) (UE) 2016/679.

### **2. Données Collectées et Finalités**

Nous collectons des données personnelles telles que noms, coordonnées, fonctions professionnelles et adresses IP pour la vente, gestion et location de yachts, coordination d'événements, relations clients et conformité LAB/FT. Bases légales : exécution de contrat, intérêts légitimes (ex. : réseautage) et obligations légales. Conservation : 5 ans selon exigences légales ou besoins des services.

### **3. Destinataires et Transferts**

Les données peuvent être partagées avec autorités monégasques (ex. : AMSF pour LAB/FT), banques, prestataires IT, experts-comptables, conseillers juridiques et partenaires transactionnels. Transferts hors Monaco/EEE avec garanties standard (décisions d'adéquation, clauses).

### **4. Vos Droits**

Vous disposez des droits d'accès, rectification, effacement, limitation, portabilité et opposition (articles 15-22 RGPD/Loi 1.565). Réponse dans un mois. Contactez [privacy@yacht-zoo.com](mailto:privacy@yacht-zoo.com) ou le Compliance Officer à l'adresse indiquée.

### **5. Cookies et Traceurs**

Nous utilisons Google Analytics pour statistiques d'usage (anonymisées) et cookies de partage social (Facebook, etc.). Consentement requis via bannière ; refus possible via paramètres ou liens opt-out.

### **6. Sécurité et Violations**

Mesures techniques (chiffrement, sauvegardes) et organisationnelles mises en œuvre. Notifications à l'AMPD et aux personnes concernées sous 72 heures en cas de violation à haut risque.

### **7. Réclamations et Mises à Jour**

Contactez-nous pour mises à jour ou réclamations. Saisissez l'AMPD si insatisfait. Cette politique peut être modifiée ; vérifiez régulièrement.